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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli

választ igénylő kérdést kívánok intézni a nemzetpolitikáért felelős tárca nélküli miniszterhez ,

mint a tárgyban illetékes kormánytagho z

„Kiknek a javaslatai alapján váltak az egyes külhoni magyar intézmények nemzet i

jelentőségűvé?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

2013 . március 13-án írásbeli kérdésben fordultam Önhöz, amelyben arró l

érdeklődtem, hogy mikor kerül sor a nemzeti jelentőségű intézmények listájának

felülvizsgálatára. A Magyar Állandó Értekezlet (MÁÉRT) 2012 őszi ülésén ugyanis Ön

személyesen tett ígéretet arra, hogy a Kormány a lista összeállításába a korábbiaktól eltér ően

már nemcsak a MÁÉRT külhoni tagszervezeteit, hanem az ott helyet foglaló magyarországi

pártokat is be fogja vonni javaslattételi joggal. Ehhez képest kérdésemre adott válaszában ön

azt írta, hogy a lista frissítése már lezajlott, amely folyamatban – korábbi ígéretével szemben

– csak a MÁÉRT külhoni tagszervezetei véhettek részt, módosító javaslataikat pedig 2012 .

december 10-ig tehették meg.

A BGA Zrt . honlapján (bgazrt .hu) található tájékoztatás szerint jelenleg összesen 5 8

nemzeti jelentőségű intézmény van, az azonban ebből a felsorolásból nem derül ki, hogy

t



ezeket mely külhoni pártok vagy szervezetek javasolták . Az sem derül ki a BGA honlapjá n

található végleges listából és másutt sem találtam arra vonatkozó hivatalos információt, hogy

melyek azok a külhoni intézmények, amelyeket egy (esetleg több) párt vagy szervezet

javasolt, azonban a végleges listára mégsem kerültek fel .

Egyébiránt pedig a nemzeti jelentőségű intézmények listáját ma is csupán a Bethlen

Gábor Alap Bizottságának 2013-as döntései között lehet megtalálni . A XXI. században

érthetetlen, hogy ez a nemzetpolitikai szempontból igen fontos dokumentum nemhogy egy -

két kattintással nem érhető el, hanem még a BGA honlapján is ésszer űtlen és hosszadalmas

keresgélést igényel .

A fentiek alapján kérdezem tehát Miniszter Urat :

Miért nem hozzáférhető könnyedén és egyszerűen a nemzeti jelentőségű

intézmények aktuális listája? Kívánnak-e ezen a gyakorlaton változtatni ?

Mely külhoni pártok vagy szervezetek jelölték a jelenleg aktuális nemzeti jelentőségű

intézményeket? Kérem, hogy válaszában az 58 nemzeti jelentőségői intézmény

mindegyike tekintetében egyesével szíveskedjen tájékoztatni, hogy a javaslat mely

külhoni párt(ok)tól vagy szervezet(ek)től érkezett!

Mely javaslatok nem kerültek be a végleges listába? Kérem, szíveskedjék pártonkénti

és szervezetenkénti bontásban tájékoztatni arról is, hogy milyen további javaslato k

érkeztek!

Budapest, 2013 . december 18 .

Szávay István

Országgyűlési képviselő
Jobbik Magyarországért Mozgalo m
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